
Protokół Nr XVIII/08
Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 30 stycznia 2008 r.
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.30, zakończenia 16.45

Obecnych na Sesji – 21 radnych /lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu/.

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska – Adwokat Andrzej Łebek

Ad. 1. Otwarcie Sesji.

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Krzyszkowska, 
która powitała zaproszonych gości, wszystkich obecnych oraz mieszkańców miasta.

Przewodnicząca RM  stwierdziła,  iż w Sesji  uczestniczy 21 radnych na 21 ustawowego składu 
Rady, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować decyzje. 

Ad. 2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.

Przewodnicząca RM przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Sprawozdanie z działalności Stałych Komisji Rady Miejskiej w 2007 roku.
6. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w 2007 roku.
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w 2007 roku.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  Stałych  Komisji  Rady  Miejskiej

w Kamiennej Górze na 2008 rok.
9. Podjęcie  uchwały w sprawie  zatwierdzenia  planu pracy Rady Miejskiej  w Kamiennej Górze  na

2008 rok.
10. Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie  planu sieci  publicznych szkół  podstawowych

i gimnazjów oraz granic ich obwodów.
11. Podjęcie  uchwały w sprawie  przyjęcia  „Programu współpracy Gminy Miejskiej  Kamienna Góra

z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku 
publicznego na rok 2008”.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działki:  od  nr  299/2
do nr 299/10, obr. nr 3/.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działka  nr  161/22,
obr. nr 3/.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /działka nr 20/11, obr. nr 7/.
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /działka nr 73/1, obr. nr 3/.
16. Podjęcie  uchwały w sprawie  przejęcia  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  niezabudowanej 

położonej w Kamiennej Górze, w obrębie nr 6, działka nr 643/2 będącej własnością Skarbu Państwa.



17. Podjęcie  uchwały w sprawie  planu  zaopatrzenia  w ciepło,  energię  elektryczną  i  paliwa  gazowe 
Miasta Kamienna Góra.

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2008 – 2011
a) wystąpienie Przewodniczącego Zespołu powołanego do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów 
na ławników sądowych,
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej,
c) przeprowadzenie głosowania,
d) podanie wyników głosowania i podjęcie uchwały.

19. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  przyznawania  i  wysokości  diet  radnych  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze z autopoprawką.

20. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Stałych 
Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

21. Sprawy różne.
22. Zamknięcie Sesji.

Radny H. Różański złożył  wniosek o wycofanie z porządku obrad pkt 20  „Podjęcie uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Stałych Komisji Rady 
Miejskiej  w  Kamiennej  Górze.”  -  zał.  Nr  2 do  protokołu.  Przedmiotowy  projekt  został 
przygotowany na jego wniosek w związku z tym, iż złożył rezygnację z pełnienia funkcji w Komisji 
Rewizyjnej  oraz  prośbę  o  przeniesienie  do  Komisji  Regulaminowej  –  zał.  Nr 3 do  protokołu.
W związku z tym, iż został przekonany do pozostania w swojej pierwotnej Komisji wniósł o zdjęcie 
z  porządku  obrad  przedmiotowego  punktu.  Zaznaczył  jednak,  że  rezygnuje  z  funkcji 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

W wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” 
przyjęła wniosek. 

Nie  zgłoszono  więcej  wniosków  w  związku  z  czym  Przewodnicząca  RM poinformowała,
że obecne punkty 21 i 22 zmienią numerację o jeden.

Ad. 3.   Przyjęcie protokołu z XVII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.  

Przewodnicząca RM poinformowała, iż protokół Nr XVII/07 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze z dnia 28 grudnia 2007 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Dodała, że nie 
zostały do niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytała, czy w chwili obecnej ktoś chciałby 
takie zgłosić. Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad. 4. Wnioski i zapytania.

Radny Zbigniew Nagórny:

1. Pytanie, na jakim etapie jest sprawa funduszu spójności? Z tego co zdążył się zorientować, 
to wszystko jest w porządku i przebiega zgodnie z planem, jednakże BM posiada większą 
wiedzę w tym temacie i dlatego prosi o wyjaśnienie.

2. Pytanie,  na jakim etapie są kolejne działania mające na celu wykorzystanie budynku po 
byłej przychodni przy ul. Tadeusza Kościuszki?

3. Pytanie, jak wygląda sprawa drogi szybkiego ruchu S3?
4. Pytanie, czy w związku z utrzymującą się dobrą pogodą nie można rozpocząć naprawy dróg 

miejskich, które są w fatalnym stanie?
5. Pytanie o przyszłość współpracy przygranicznej Czechy-Polska-Niemcy?



Radna Zofia Kolat:

1. Pytanie,  jakie  jest  zadłużenie  Miasta  względem  wspólnot  mieszkaniowych  na  koniec
2007 roku i w jakim terminie zostanie ono uregulowane?

2. Wniosek o opracowanie Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami i przedstawienie go do 
zaopiniowania  Radzie  Miejskiej.  Dzięki  takiemu  programowi  będziemy  mogli  bowiem 
starać się o unijne środki na rewitalizację m.in. kamienic w mieście.

3. Wniosek o zmianę oznakowania zakazu wjazdu do centrum miasta dla dostawców towarów 
do sklepów. Obecnie wyznaczone godziny sprawiają trudności w tym zakresie.

4. Wniosek  o  rozważenie  możliwości  obniżenia  stawki  za  zarządzanie  przez  Spółkę 
Mieszkaniową wspólnotami. Wspólnoty, gdzie w większości właścicielami są mieszkańcy 
będą w tym roku podejmowały uchwały, gdzie ta stawka będzie zmniejszona, jednakże tam 
gdzie większość ma Gmina Burmistrz powinien rozważyć również możliwość obniżenia 
stawki. Obecnie na rynku lokalnym pojawiają się firmy, które oferują konkurencyjne ceny
i może być tak, że większość wspólnot odejdzie od Spółki Mieszkaniowej.

Radna Bogusława Krawiec:

1. Wniosek  o  zatrudnienie  stomatologa  w gabinecie  dentystycznym w SP Nr  2.  Niszczeje 
sprzęt, którym dysponuje placówka, a dzieci nie mogą korzystać z opieki specjalisty.

Ad. 5.   Sprawozdanie z działalności Stałych Komisji Rady Miejskiej w 2007 roku.  

1. Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej przedstawiła 
Przewodnicząca – radna C. Róg – zał. Nr 4 do protokołu.

2. Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Spraw Społecznych  przedstawił  Przewodniczący – 
radny M. Kućmirowski – zał. Nr 5 do protokołu.

3. Sprawozdanie z działalności Komisji Regulaminowej przedstawił Przewodniczący – radny 
R. Ostrowski – zał. Nr 6 do protokołu.

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił były Przewodniczący – radny 
H. Różański – zał. Nr 7 do protokołu.

5. Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Budżetu  Strategii  i  Rozwoju  przedstawił 
Przewodniczący – radny J. Gorczyca – zał. Nr 8 do protokołu.

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w 2007 roku.

Sprawozdanie  z  działalności  Rady  Miejskiej  przedstawił  Wiceprzewodniczący  A.  Jasiński –
zał. Nr 9 do protokołu.

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w 2007 roku.

BM przedstawił sprawozdanie z działalności w 2007 roku – zał. Nr 10 do protokołu.

Wiceprzewodniczący RM udzielił odpowiedzi na wniosek  radnej B. Krawiec. Potwierdził fakt, 
że  obecnie  szkoła  nie  posiada  stomatologa,  jednakże  czyni  wszelkie  starania,  aby  taką  osobę 
zatrudnić. Zwrócił się jednocześnie z prośbą o pomoc w poszukiwaniu specjalisty.



Ad.  8.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  Stałych  Komisji  Rady   
Miejskiej w Kamiennej Górze na 2008 rok.

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący RM /zał. Nr 11 do protokołu/. Dodał, że plany 
pracy będą podane do publicznej wiadomości, poprzez zamieszczenie ich na stronie internetowej
w  BIP oraz wywieszenie na tablicy ogłoszeń.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVIII/120/08 w sprawie zatwierdzenia 
planów pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze na 2008 rok.

Ad. 9.    Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Kamiennej   
Górze na 2008 rok.

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący RM /zał. Nr 12 do protokołu/. Dodał, że plan 
pracy będzie  również  podane  do  publicznej  wiadomości,  poprzez  zamieszczenie  ich  na  stronie 
internetowej w  BIP oraz wywieszenie na tablicy ogłoszeń.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVIII/121/08 w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Rady Miejskiej w Kamiennej Górze na 2008 rok.

Ad.  10.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  planu  sieci  publicznych  szkół 
podstawowych i gimnazjów oraz granic ich obwodów  .  

Projekt  uchwały  przedstawił  Kierownik  Wydziału  Edukacji  Kultury  i  Sportu  Pan  Janusz 
Graczyk /zał. Nr 13 do protokołu/. 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVIII/122/08 zmieniającą uchwałę
w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów oraz granic ich obwodów.

Ad.  11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  współpracy  Gminy  Miejskiej 
Kamienna  Góra  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2008”.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  Wydziału  Spraw  Społecznych  Pani  Beata  Pecio
/zał.  Nr 14 do protokołu/.  Poinformowała ponadto, że BM wyraził  zgodę na wprowadzenie do 
projektu uchwały zapisu zgłoszonego przez KBSiR – zał. Nr 15 do protokołu.

W wyniku  głosowania  Rada  Miejska  jednogłośnie,  tj.  przy  21  głosach  „za”  wprowadziła  do 



projektu  uchwały  zmianę  polegającą  na  dopisaniu  w  Rozdziale  IV ustępu  6  o  treści:  „Obszar 
realizacji zadań w zakresie edukacji ekologicznej i ochrony  środowiska:
a) szkoleń i kursów,
b) konkursów i prelekcji.”

Więcej uwag nie zgłoszono, w związku z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVIII/123/08 w sprawie  przyjęcia 
„Programu współpracy Gminy Miejskiej Kamienna Góra z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2008”.

Przewodnicząca RM ogłosiła 5-minutową przerwę.

Ad.  12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działki:
od nr 299/2 do nr 299/10, obr. nr 3/.

Projekt uchwały przedstawił Architekt Miasta Pan Andrzej Omachel /zał. Nr 16 do protokołu/. 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj.  przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVIII/124/08 w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości.

Ad.  13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działka
nr 161/22, obr. nr 3/.

Projekt uchwały przedstawił Architekt Miasta Pan Andrzej Omachel /zał. Nr 17 do protokołu/. 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj.  przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVIII/125/08 w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości.

Ad.  14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działka
nr 20/11, obr. nr 7/.

Projekt uchwały przedstawił Architekt Miasta Pan Andrzej Omachel /zał. Nr 18 do protokołu/. 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj.  przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XVIII/126/08 w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości.



Ad.  15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  /działka
nr 73/1, obr. nr 3/.

Projekt uchwały przedstawił Architekt Miasta Pan Andrzej Omachel /zał. Nr 19 do protokołu/. 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
20  głosach  „za”,  0  „przeciw”  i  1  „wstrzymującym  się”  podjęła Uchwałę  Nr  XVIII/127/08
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.

Ad.  16.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przejęcia  użytkowania  wieczystego  nieruchomości 
niezabudowanej  położonej  w Kamiennej  Górze,  w obrębie  nr 6,  działka nr 643/2  będącej 
własnością Skarbu Państwa.

Projekt uchwały przedstawił Architekt Miasta Pan Andrzej Omachel /zał. Nr 20 do protokołu/. 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
19  głosach  „za”,  1  „przeciw”  i  1  „wstrzymującym  się”  podjęła Uchwałę  Nr  XVIII/128/08
w  sprawie  przejęcia  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  niezabudowanej  położonej
w Kamiennej Górze, w obrębie nr 6, działka nr 643/2 będącej własnością Skarbu Państwa.

Salę obrad opuścił radny A. Mankiewicz.

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 
gazowe Miasta Kamienna Góra.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Miejskiej  i  Ochrony 
Środowiska Pani Magdalena Bręśkiewicz /zał. Nr 21 do protokołu/. 

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
18  głosach  „za”,  2  „przeciw”  i  0  „wstrzymujących  się”  podjęła Uchwałę  Nr  XVIII/129/08
w sprawie planu zaopatrzenia w ciepło,  energię elektryczną i  paliwa gazowe Miasta Kamienna 
Góra.

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2008 – 2011

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca RM – zał. Nr 22 do protokołu.



a)  wystąpienie  Przewodniczącego  Zespołu  powołanego  do  zaopiniowania  zgłoszonych 
kandydatów na ławników sądowych

Przewodniczący Zespołu Pan Józef Groma odczytał sprawozdanie z prac Zespołu /zał. Nr 23 do 
protokołu/.

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej

Przewodnicza RM poprosiła o podanie propozycji składu liczbowego Komisji Skrutacyjnej.
Radny H. Różański  zaproponował 3 – osobowy skład Komisji  i w związku z tym, iż nie było 
innych  propozycji  przystąpiono  do  jej  zatwierdzenia.  W  wyniku  głosowania  Rada  Miejska 
jednogłośnie, tj. przy 20 głosach „za” przyjęła 3-osobowy skład Komisji Skrutacyjnej.

Przewodnicząca RM poprosiła o podanie propozycji składu osobowego Komisji Skrutacyjnej.

Radny M. Kućmirowski zaproponował:
1. radny Józef Groma, który wyraził zgodę
2. radny Henryk Różański, który wyraził zgodę
3. radny Daniel Soja, który wyraził zgodę

W związku z tym, iż nie było innych propozycji  Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie nad 
zaproponowanym  składem  Komisji.  W  jego  wyniku  Rada  Miejska  przy  17  głosach  „za”,
0 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się” podjęła  Uchwałę Nr XVIII/130/08 w sprawie powołania 
Komisji Skrutacyjnej /zał. Nr 24 do protokołu/.

Przewodnicząca RM ogłosiła 10 - minutową przerwę na przygotowanie kart do głosowania.

Po przerwie na salę obrad powrócił również radny A. Mankiewicz.

c) przeprowadzenie głosowania

Po przerwie radny H. Różański poinformował zebranych o sposobie ukonstytuowania się Komisji 
Skrutacyjnej, tj.:

1. radny Henryk Różański – Przewodniczący Komisji,
2. radny Daniel Soja – Sekretarz Komisji,
3. radny Józef Groma – Członek Komisji.

Odczytał również zasady tajnego głosowania, które stanowią zał. Nr 25 do niniejszego protokołu/.

Następnie każdy radny otrzymał kartę do głosowania /wzór karty stanowi zał. Nr 26 do protokołu/
i przystąpiono do głosowania.

Przewodnicząca RM ogłosiła 5 – minutową przerwę w celu dokonania obliczeń przez Komisję 
Skrutacyjną.

d) podanie wyników głosowania i podjęcie uchwały.

Po  przerwie  Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej odczytał  Protokół  z  przeprowadzonego 
głosowania na ławników sądowych, który stanowi  zał.  Nr 27 do protokołu  /zaklejone koperty
z kartami do głosowania stanowią zał. Nr 28 do protokołu/.



Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  na  podstawie  Protokołu  głosowania  Komisji  Skrutacyjnej 
Rada Miejska w Kamiennej Górze podjęła Uchwałę Nr XVIII/131/08 w sprawie wyboru ławników 
sądowych na kadencję 2008 – 2011.

Ad.  19.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zasad przyznawania  i  wysokości  diet  radnych  Rady 
Miejskiej w Kamiennej Górze z autopoprawką.

Projekt uchwały z autopoprawką przedstawiła Przewodnicząca RM /zał. Nr 29 do protokołu/.

Radny M. Białecki złożył wniosek o wyrównanie diety Przewodniczących Stałych Komisji Rady 
Miejskiej do poziomu Radnych, co umotywował oszczędnościami w budżecie.

Przewodnicząca  RM poddała  wniosek  pod  głosowanie,  w  wyniku  którego  Rada  Miejska  przy
8 głosach „za”, 12 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” odrzuciła go.

W związku z tym, iż  nie  było więcej  zapytań ani  uwag do przedstawionego projektu  uchwały, 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
12  głosach  „za”,  8  „przeciw”  i  1  „wstrzymującym  się”  podjęła Uchwałę  Nr  XVIII/132/08
w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

Ad. 20. Sprawy różne.

BM odpowiedział na pytania radnych, tj.

Radnej B. Krawiec:
1. Potwierdził słowa Wiceprzewodniczącego RM.

Radnej Z. Kolat:
1. Dane w tym temacie będą dostępne w przeciągu tygodnia.
2. Mamy opracowany Program Rewitalizacji Starego Miasta, który obowiązuje do przyszłego 

roku. Obecnie prowadzone są prace mające na celu stworzenie nowego Programu starej 
substancji miasta, jednakże proces ten wymaga dużo czasu. BM potwierdził, że program ten 
jest konieczny do pozyskiwania funduszy unijnych.

3. 31.01.2008  r.  odbędzie  się  spotkanie  przedstawicieli  Urzędu  Miasta,  Starostwa 
Powiatowego  oraz  Komendy  Powiatowej  Policji  z  przedstawicielami  kamiennogórskich 
kupców n/t oznakowania. BM wyjaśnił, że nie wyraża zgody na zmianę oznakowania, mogą 
być jedynie wprowadzone drobne korekty. Do marca br. są przyjmowane wszelkie uwagi 
dotyczące nowego oznakowania, po czym odbędzie się spotkanie osób zainteresowanych
w celu przedyskutowania i usprawnienia ruchu w centrum miasta.

Radnemu Z. Nagórnemu:
1. Z  naszej  strony  prowadzone  są  systematyczne  prace,  przygotowywany  jest  projekt 

dokumentacji,  ogłaszany  przetarg.  Na  „wyższych  szczeblach”  odbywa  się  obecnie 
weryfikacja wniosków i trudno w chwili  obecnej  powiedzieć jaki będzie jej  wynik.  BM 
dodał, że posiadamy pozytywną opinię Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.

2. 18 i 19 stycznia br. odbyły się spotkania osób zainteresowanych tematem. Działania nabiorą 
jednak tempa po złożeniu przez Starostwo wniosku  do Wojewody Dolnośląskiego. Obecnie 
zrobiona jest ekspertyza dachu.



3. 21 stycznia br. odbyło się spotkanie z Wojewodą, który zapewnił, że droga S3 zostanie na 
pewno  wykonana.  W  bieżącym  roku  odbędą  się  wszystkie  prace  związane
z przygotowaniem dokumentacji, a pod koniec roku przyszłego rozpoczną się już konkretne 
prace. Naszymi sojusznikami w tym temacie są Czesi.

4. Na  większości  dróg  potrzebny  jest  remont  kapitalny  i  zadania  te  wprowadzane  są 
systematyczne  do  budżetu  na  kolejne  lata.  Obecnie  pojawiła  się  również  szansa  na 
pozyskanie funduszy na ten cel z Unii Europejskiej i będziemy to wykorzystywać.
Jeśli  chodzi o łatanie dróg,  to jednak jeszcze obecnie utrzymują się przymrozki w nocy
i dlatego z takimi pracami należy jeszcze chwilę poczekać.

5. Temat pilotuje Sejmik Wojewódzki. Jeśli chodzi o trasę Lubawka – Jelenia Góra – Lwówek 
Śląski to zajmuje się przede wszystkim tą sprawą powiat lwówecki, a z naszej strony Gmina 
Lubawka i Gmina Marciszów. Ponadto w ramach Konwentu Pan Stefan Zawierucha – Wójt 
Gminy Marciszów został upoważniony do prowadzenia wszelkich rozmów w tym temacie. 
Trudniejsza  sprawą  jest  odzyskanie  dworca  kolejowego,  niemniej  prowadzone  są  ciągłe 
rozmowy.

Radna Z. Kolat złożyła wniosek o rozważenie możliwości obniżenia stawki za zarządzanie przez 
Spółkę Mieszkaniową wspólnotami. Dodała, że wspólnoty, gdzie w większości właścicielami są 
mieszkańcy będą w tym roku podejmowały uchwały, gdzie ta stawka będzie zmniejszona, jednakże 
tam  gdzie  większość  ma  Gmina  Burmistrz  powinien  rozważyć  również  możliwość  obniżenia 
stawki. Obecnie na rynku lokalnym pojawiają się firmy, które oferują konkurencyjne ceny i może 
być tak, że większość wspólnot odejdzie od Spółki Mieszkaniowej.

BM odpowiedział,  że  na  wiosnę  będą  prowadzone  rozmowy  w  tym  temacie,  chociaż  ma 
wątpliwości  w  tej  kwestii.  Uważa  jendak  za  pozytywne  zjawisko  pojawianie  się  firm 
konkurencyjnych, gdyż to wymusza również właściwe działania naszej spółki.

Radna B. Krawiec dodała, że na zebraniach wspólnot Prezes Spółki Mieszkaniowej informował, 
że  Burmistrz  nie  wyraża  zgody na  obniżkę  czynszu.  BM nie  zgodził  się  z  tym twierdzeniem
i zapowiedział, że sprawę wyjaśni.

Ad. 21. Zamknięcie   Sesji.  

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  zamknęła  XVIII  Sesję  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 30 stycznia 2008 r.

Protokołowała:
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodnicząca Rady
         /-/ Małgorzata Krzyszkowska


